
Saloisten Jahtimiehet ry:n hakemus lainaehtojen muutoksesta 

 
Kaupunginhallitus 02.10.2023 § 296 
  
Valmistelija Talousjohtaja Päivi Määttä 

 Raahen kaupungin talousarvion antolainaukseen on vuosittain varattuna 
150 000 euron määräraha yhdistyksille myönnettäviä lyhytaikaisia lainoja 
varten. Lainaa voidaan myöntää yhdistysten hankkeiden toteuttamista 
sekä palkkatuella työllistämistä varten, koska hankeavutukset ja palkkatuet 
maksetaan ns. jälkirahoitteisesti. 

 Vuodelle 2023 varattua määrärahaa ei vielä ole käytetty. 

 Saloisten Jahtimiehet ry on oheisen liitteen mukaisella lainahakemuksella 
hakenut 28 544,97 euron lainaa, joka vastaa heidän toteuttamansa 
Leader-hankkeen avustusten osuutta. 

Liitteet Saloisten Jahtimiehet ry:n lainahakemus 
Nouseva Rannikkoseutu ry:n hallituksen pöytäkirja 14.9.2023 
Nouseva Rannikkoseutu ry:n puoltava päätös Leader-hankkeelle 
Velkakirja 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Mikkola-Riekkinen Leena 

Päätösesitys Myönnetään Saloisten Jahtimiehet ry:lle heidän anomuksensa ja oheisen 
velkakirjan mukaisesti 28 545,00 euron laina Leader-hankkeen 
toteuttamista varten. 

Päätös Hyväksyi esityksen. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että talousjohtaja Päivi Määttä esitteli asiaa 
kokouksessa. 

 
Kaupunginhallitus 06.05.2024 § 132 
    
687/02.05.03/2023    

Valmistelija Talousjohtaja Päivi Määttä 

 Saloisten Jahtimiehet ry on hakenut kaupungin myöntämälle 28 545 euron 
lainalle maksuaikaa 31.12.2024 saakka oheisen liitteen mukaisella 
hakemuksella. 



 Esitän, että Saloisten Jahtimiehet ry:lle myönnetään hakemuksensa 
mukaisesti lainan takaisinmaksuaikaa 31.12.2024 saakka. Maksuajan 
myöntäminen on perusteltua, koska hankerahoituksen hakeminen 
viivästyy yhdistyksestä riippumattomista syistä.  

Liitteet Lainahakemuksen muutos Saloisten Jahtimiehet ry 
 ELY-keskuksen tukipäätös 5.4.2024 
 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Mikkola-Riekkinen Leena 

Päätösesitys Myönnetään Saloisten Jahtimiehet ry:n 28 545 euron lainalle maksuaikaa 
31.12.2024 saakka. 

Päätös Hyväksyi esityksen. 
 
Merkittiin pöytäkirjaan, että hallintojohtaja Matti Bergman esitteli asiaa 
kokouksessa.


